
ZÁPIS 

z  výborové schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s. v Hradci Králové 

7. prosince 2019 (restaurace Escobara) 

 

Přítomni:   Černošová, Kopecká, Dušek, Cihlová, Franc,  Marboe,  Hrabinec 

Omluveni:  Vídenský, Lojín, Saadouni 

_______________________________________________________________________________ 

 

Schůzi zahájila v 12:15 hodin předsedkyně Černošová. 

 

1)  Dušek informoval o  Kruhu č. 58, který bude na členské schůzi předán přítomným členům. 

 

2) Franc referoval o stavu běžného účtu. K 30.11. bylo na účtu 8.524  Kč. V prosinci se ještě 

čerpalo 5.900 na Kruh, na účtu zbývá 2.554 Kč. Větší část financí je na hotovosti (asi 4.800 Kč – 

pokladník Lojín omluven) 

 

3) Marboe referovala o schůzi Obce spisovatelů v Praze a vyhlášení Ceny Miroslava Švandrlíka 

 

4) V příštím roce by bylo vhodné pokračovat ve vydávání sborníků. Hrabinec nechce pokračovat ve 

vydávání. Návrhy na nové editory sborníků (Kopecká, Lojín). Nutno hlídat dotace na nový sborník, 

popřípadě shánět sponzory. Výbor kladně hodnotí sborník 26 + 7 ! 

 

5) Informace o průběhu maratónu. 

 

6) Marboe vznesla dotaz ohledně udílení cen Střediska autorům za úspěšné knihy. Příště by bylo 

vhodné uspořádat soutěž, určit porotu a postupovat podle pravidel. 

 

Schůze ukončena v 12:45 hodin. 

 

Zapsal Franc. 

 

 

 

 


